
DELEGATSKA VPRAŠANJA, POBUDE IN
PREDLOGI

Delegacija KS Zadvor je na
seji zbora krajevnih skupnosti
dne 1. junija 1988 postavila na-
slednje vprašanje:

»Pločnik ob Cesii II. grupe
odredov (od Pošte Dobrunje do
šole Toneta Trtnika-Tomaža So-
stro) je že več let v planih KS
Zadvor in komunalne skupnosti.

Pločnik naj bi potekal ob cesti,
ki je zelo prometna, predvsem je
na njej gost promet tovornjakov,
ki vozijo v kamnolom. Zaradi pe-
rečega problema, ki nastaja zaradi
ogrožanja varnosti pešcev, predv-
sem šolarjev, KS Zadvor že dolgo
opozarja na ta problem. KS Zad-
vor je prav tako skušala vključiti
izgradnjo pločnika v srednjeročni
plan KSLO (1986-1990). Pločnik
je naveden v planih, vendar v II.
prioriteti na 11. mestu programa
občine Moste-Polje. KS Zadvor je
po delegatski poti predlagala
skupščini KSLO, da se izgradnja
pločnika vključi v I. prioriteto
programa občine Moste-Polje.
Dobila je odgovor, da program
določa občina Moste-Polje.

Sprašujemo, kdo je določal
program oziroma prioritetni
vrstni red občine Mosie-Polje tcr
obenem opozarjamo, da glede na
navedeni vrstni red naloga nima
možnosti za realizacijo.«

Na delegatsko vprašanje dele-
gacije KS Zadvor, postavJjeino
na 25. seji zbora krajevnih skup-
nosti skupščine občine Ljub-
Ijana Moste-Polje, daje Občinski

komite za urbanizem, gradbeni-
štvo in varstvo okolja naslednji
odgovor:

V Osnutku programov in fi-
nančnega načrta KSLO za leto

1989 je izgradnja pločnika na cesti
II. grupe odredov v poglavju Ob-
činski program - skupne naloge
na I. mestu. Z realizacijo se bo
lahko pričelo takoj po sprejetju
programov in fmančnega načrta
KSLO za leto 1989 in ko si bo
KSLO pridobila ustrezna dovo-
Ijenja za gradnjo pločnika.


